

烟台赛普生物技术有限公司
CelluPro, Ltd.

中国（山东）自由贸易试验区烟台片区烟台开发区北京中路 60 号
60 Beijing Middle Road, Economic & Technological Development Area,
Yantai Municipality, Shandong Province, China
Tel.: +86 535-3573399



关于细胞培养基中过敏原的声明

Statement on Allergens in Cell Culture Media

No: QS-23-018

敬启者：

To whom it may concern:

许多食物被确认可能导致敏感人群的食物过敏。

Many foods have been identified as having the potential to cause food allergies in sensitive individuals.

美国 2004 年《食品过敏原标签和消费者保护法》和法规 (EU) No 1169/2011 规定牛奶、鸡蛋、鱼、甲壳类贝类、坚果、花生、小麦和大豆是主要过敏原。

The US Food Allergen Labeling and Consumer Protection Act of 2004 and EU Regulation No 1169/2011 state that major allergens are milk, eggs, fish, Crustacean shellfish, tree nuts, peanuts, wheat and soybeans.

特此声明，赛普生物的细胞培养基不用作食品、食品成分或食品成分的直接成分/组分。因此，培养基不属于美国、欧盟或国际食品过敏原法规的范畴。

It is hereby stated that CelluPro cell culture media are not intended to be used as food, as ingredients in food, or as direct components/constituents of ingredients used in food. Therefore, the media do not fall under US, EU or international food allergen regulations.

原材料和成品本身未进行过敏原检测。

Neither incoming raw materials nor finished products themselves are tested for the presence of allergens.



烟台赛普生物技术有限公司
CelluPro, Ltd.
质量保证部
Quality Assurance Department
2023-07-18